



注意事項： 上網學習支援計劃為一項支援服務計劃，並不提供任何資助或津貼。

Note: Internet Learning Support Programme is a service programme which does not provide any subsidy or allowance.

如有查詢，請致電本計劃的推行機構：2520 5820 (香港小童群益會) 或 2922 9200 (有機上網)。

For enquiries, please call the programme implementers: 2520 5820 (BGCA) or 2922 9200 (WebOrganic).

第一部 申請人資料
Part I Particulars of the Applicant

中文姓名 Name in Chinese	英文姓名 Name in English	香港身份證號碼 (必須填寫) HKID Card No. (Must fill in)
住址 Residential Address		
室 Flat/Room	樓 Floor	座 Block
大廈名稱 Name of Building		
屋邨/村名稱 Estate / Village		街道名稱及號數 No. & Name of Street
分區 District		** 香港 HK / 九龍 KLN / 新界 NT 地區 Area
日間聯絡電話 Day Time Contact No.	住宅電話 Home Telephone No.	

第二部 家庭資料
Part II Particulars of Family

A. 配偶 Spouse

中文姓名 Name in Chinese	英文姓名 Name in English
香港身份證號碼 (必須填寫) HKID Card No. (Must fill in)	聯絡電話 Contact No.

B. 其中一名就讀中、小學的子女 One of the school-age children studying in primary or secondary school

姓名 Name	出生日期 Date of Birth	香港身份證號碼 (必須填寫) HKID Card No. (Must fill in)
學校名稱 Name of School	班別 Class Attending (2016 / 17)	
在學(中、小學)子女總人數 Total number of school-age children (primary and secondary students) in the family	子女電郵地址* Child's Email address	

C. 在過去3個月家中有否使用上網服務 With Internet access service at home for past 3 months # 沒有 No 有 Yes

D. 正領取資助 # 在職家庭及學生資助事務處轄下學生資助處 全額資助 半額資助 綜合社會保障援助(綜援)
Subsidy Received Student Finance Office of the Working Family and Student Financial Assistance Agency Full Grant Half Grant Comprehensive Social Security Assistance (CSSA)

第三部 聲明
Part III Declaration

本人不同意使用我們的個人資料作與上網學習支援計劃服務有關的直接促銷之用。

I do not agree the use of our personal data for direct marketing of the services from the Internet Learning Support Programme.

本人在此聲明申請表內所填報之一切資料均屬真實、正確及完整，並同意所有提供的資料可被政府資訊科技總監辦公室、香港小童群益會、有機上網及其授權的機構作申請上網學習支援計劃審核資格、聯絡並提供服務予本人及家庭成員、以及統計和研究之用途。本人已獲得所有家庭成員之允許作出上述聲明。

I hereby declare that all the particulars given above are true, correct and full. I give consent to the Office of the Government Chief Information Officer (OGCIO), The Boys' & Girls' Clubs Association of Hong Kong (BGCA), WebOrganic and authorised organisations under the Internet Learning Support Programme (ILSP) to use these particulars for authentication of eligibility for the ILSP services, the delivery of ILSP services to me and my family members, and statistics and research purposes. I am authorised by all the family members to give the above consent on their behalf.

申請資料的用途 Use of Information

本申請表內有關的個人資料僅供政府資訊科技總監辦公室、香港小童群益會、有機上網及其授權的機構作上網學習支援計劃服務之用。根據個人資料(私隱)條例，申請人有權查閱及更改其個人資料。申請人如須查詢或更改其個人資料，請來函上述有關的機構。

Personal data provided will be used solely for the purpose of ILSP service delivery, and in this connection the data will be handled by the OGCIO, BGCA, WebOrganic and their authorised organisations to receive it. Under the provisions of the Personal Data (Privacy) Ordinance, applicants have rights to request access to, and the correction of, their personal data. Applicants who wish to access or make corrections to their data should submit written requests to the foreshaid organisations.

日期:
Date:

申請人簽署:
Signature of Applicant:



請準確填寫居住區域，以便相關機構提供服務。

Please ensure that the district information given is clear and complete for implementer to provide service.

① 有機上網 WebOrganic		② 香港小童群益會 The Boys' and Girls' Clubs Association of Hong Kong	
<input type="checkbox"/> 中西區 Central & Western District	<input type="checkbox"/> 葵青區 Kwai Tsing District	<input type="checkbox"/> 東區 Eastern District	<input type="checkbox"/> 北區 North District
<input type="checkbox"/> 南區 Southern District	<input type="checkbox"/> 離島區 Islands District	<input type="checkbox"/> 九龍城區 Kowloon City District	<input type="checkbox"/> 西貢區 Sai Kung District
<input type="checkbox"/> 灣仔區 Wan Chai District	<input type="checkbox"/> 荃灣區 Tsuen Wan District	<input type="checkbox"/> 觀塘區 Kwun Tong District	<input type="checkbox"/> 沙田區 Sha Tin District
<input type="checkbox"/> 深水埗區 Sham Shui Po District	<input type="checkbox"/> 屯門區 Tuen Mun District	<input type="checkbox"/> 黃大仙區 Wong Tai Sin District	<input type="checkbox"/> 大埔區 Tai Po District
<input type="checkbox"/> 油尖旺區 Yau Tsim Mong District	<input type="checkbox"/> 元朗區 Yuen Long District		

香港 灣仔
港灣道十二號
灣仔政府大樓十五樓
政府資訊科技總監辦公室
「一家一網 e 學習」上網學習支援計劃
簡便回郵 37 號

Office of the Government Chief Information Officer
'i Learn at home' Internet Learning Support Programme
FreePost No. 37
15/F Wanchai Tower
12 Harbour Road
Wanchai, Hong Kong